
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. februar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 514 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.   

 

Spørgsmål nr. 514:  

”Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget den 7. fe-

bruar 2017 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål BK) oplyse baggrunden for, at Regi-

on Syddanmarks it-systemer ikke understøtter et udtræk af oplysninger om antallet 

af genoptræningsplaner, som hospitalerne sender for sent, jf. tabel 1 i Rigsrevisio-

nens beretning om indsatsen over for patienter med hjerneskade (4/2016). Ministe-

ren bedes samtidig oplyse, om disse tal på anden vis kan fremskaffes.” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet vil ministeriet indhente oplysninger fra Re-

gion Syddanmark. På den baggrund forventer jeg, at spørgsmålet kan besvares ende-

ligt ultimo marts.  
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